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This year, Lezard Design is excited to launch a new product, Armourcoat Acoustic® Plaster System. 

Awardee of the Quiet Mark Award 2019*, Armourcoat Acoustic® Plaster System achieves the correct control of sound to optimize
the acoustics of interior spaces. Not only is the system easy to install and can it be applied seamlessly in a range of colors of plaster
work, it also offers a clean, flat and smooth surface for both flat and curved walls. Armourcoat Acoustic® Plaster System can
definitely provide you a calmer & more pleasant environment, including commercial, residence, leisure facilities, restaurants,
nightclubs and much more! 

Armourcoat Acoustic® Plaster System has been tested by the University of Southampton (ISVR Consulting)  following BS EN ISO
354:2003 ‘Airborne sound absorption measured in a reverberation chamber’. Test guidelines for type A mounting. The Armourcoat
Acoustic® Plaster System achieved NRC ratings from 0.8, class C (30mm system) to 0.9, class A (50mm system). 

Armourcoat’s products are known for their eco-friendly features, Armourcoat Acoustic® Plaster System is no exception.
Incorporating recycled contents, such as glass and marble, the system is not only outstanding but also contains no VOCs and is
resistant to bacterial, mold and mildew. 

Please visit https://armourcoat.com/en/products/acoustic-plaster for more details. 

*Quiet Mark Award is the international mark of approval from the Noise Abatement Society Charitable Foundation. 

Acoustic Plaster: The Minster Building, London. Image by Armourcoat. 
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Quiet Mark Award  (Noise Abatement Society Charitable Foundation) 
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吸音批盪：倫敦 。照片由 提供。 The Minster Building Armourcoat

今年，Lezard色譯為您帶來更舒適寧靜的體驗。 
全新的Armourcoat吸音石膏灰泥批盪系統 (Armourcoat Acoustic® Plaster System) 榮獲靜音認證標誌 Quiet
Mark Award 2019*，能控制室内的聲音，以優化空間的聲學效果。Armourcoat吸音石膏灰泥批盪系統不僅易
於安裝，而且可以在平坦和彎曲的牆壁或天花做出無縫效果，提供整潔、平整和平滑的表面。此系統備有多款
優雅顔色，配合您的設計和需要。Armourcoat 吸音石膏灰泥批盪系統可以廣泛用於商廈、酒店、住宅、辦公
室、休閒設施、餐廳、夜店等等，絕對能為您提供更平靜愉悅的環境！ 

Armourcoat吸音石膏灰泥批盪系統通過南安普敦大學 (University of Southampton) 聲音與震動研究所 (ISVR 
Consulting) 根據BS EN ISO 354:2003的「聲學──混響室中聲音吸收」 (‘Airborne sound absorption
measured in a reverberation chamber’) 測試。Armourcoat吸音石膏灰泥批盪系統中的50mm系統達到降噪系
數 (NRC ratings) 0.9，A級，而30mm系統則達到0.8，C級
。 
眾所周知，Armourcoat 一直堅持實踐環保，Armourcoat 吸音石膏灰泥批盪系統亦不例外。此系統採用玻璃
和大理石等再生成分，不但表現優越，更不含揮發性有機化合物和耐菌防霉。 
 
詳情請瀏覽https://armourcoat.com/en/products/acoustic-plaster。 

*靜音認證標誌
可的國際 標誌。
 
LEZARD 色譯 ──致力創造精緻藝術牆身/天花飾面30多年，是英國領導地位塗料廠
家 中國（包括香港和澳門）獨家代理商。 

是獲噪音消減協會慈善基金 測試及認

 Armourcoat UK 的
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